
Îmi ridic ochii spre munţi și mă întreb:
De unde, oare, îmi va veni ajutorul?

Ajutorul meu vine de la Domnul,
care a făcut cerul și pământul.

Nu va îngădui să ţi se clatine piciorul;
nu va ațipi Cel care te păzește.

Nu, nu ațipește, nu doarme
Cel care-l păzește pe Israel.

Domnul este Păzitorul tău,
Domnul este umbra ocrotitoare la dreapta ta.

De aceea, ziua soarele nu-ți va dăuna,
nici luna în timpul nopții.

Domnul te va păzi de orice rău,
îţi va apăra viața.

Domnul te va păzi la plecare și la venire,
de acum și până în veac.

În fiecare seară, 
toți credincioșii parohiei ne unim în rugăciune.

În această lună ne rugăm pentru ca Dumnezeu să binecuvânteze întreaga 
omenire, să le dăruiască tuturor oamenilor sănătatea trupurilor şi întărirea 
inimilor, iar Învierea lui Cristos să fie pentru noi toți chezășie a speranței: 
„Cristos trăiește! El este speranța noastră! El nu ne părăsește niciodată!”.

Psalmul 121


